

FransiPhone Terms & Conditions

شروط وأحكام فرنسي فون

File Name	English	Arabic
FPTerms1	The following terms and conditions supplement the respective terms and conditions of other agreements executed by the customer.	تعتبر الشروط والاحكام التالية جزء من الشروط والاحكام الموقعة من العميل لدى البنك
FPTerms2	The customer authorises the Bank to act on all Fransi Phone service requests received from the customer or authorised user, however the Bank reserves the right to terminate access to this service.	يفوض العميل البنك بتنفيذ جميع الطلبات المستلمة من العميل أو الشخص المخول من قبل العميل وذلك من خلال خدمات فرنسي فون ، ويحتفظ البنك بحقه بإلغاء الدخول لهذه الخدمة .
FPTerms3	The PIN number for Fransi Phone are to be used by the authorised user only and should not be disclosed to anyone. The Bank will not be liable for any losses due to the PIN being used by unauthorised persons.	يستخدم الرقم السري لخدمات فرنسي فون من قبل الشخص المخول بذلك ولا يجوز كشفه لأي شخص آخر ، ولن يكون البنك مسؤول لأي خسائر يتعرض لها العميل جراء استخدام الرقم السري بواسطة أشخاص غير مخولين
FPTerms4	After a number of consecutive incorrect entries of any PIN, the facility will be suspended, requiring the customer to contact FransiPhone services.	بعد عدة محاولات من إدخال الرقم السري سيتم إيقاف الخدمة عليك ويجب الإتصال بفرنسي فون لإعادة تعيين الرقم السري
FPTerms5	The customer is responsible for keeping confidential any account information that has been faxed or emailed to them.	يعتبر العميل مسؤول عن سرية المعلومات التي ترسل بواسطة الفاكس أو البريد الإلكتروني
FPTerms6	Information provided to the customer is believed to be accurate and reliable when presented, however the Bank can not guarantee this or the continued availability of this service.	تعتبر المعلومات المقدمة للعميل صحيحة عند طلبها ، ولا يضمن البنك إستمرارية هذه الخدمة
FPTerms7	The customer should change his ATM PIN after completing the phone banking registration process.	بعد التسجيل بنجاح في خدمات فرنسي فون ، يجب على العميل تغيير الرقم السري للبطاقة من خلال أجهزة الصرف الآلي التابعة للبنك السعودي الفرنسي